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BOLIGSELSKAPET GJETEMYRSVEIEN 9 AS 
Organisasjonsnummer 921 285 442 

Protokoll fra ordinær generalforsamling for 2022 avholdt 14. juni 2023 kl. 
18:00, Bjørnehuset på St. Hanshaugen 

l . Åpning, herunder registrering av tilstedcværcnde 
aksjonærcr - stemmer (sak 5) 

Styrets leder Kåre A. Syltebø åpnet generalforsamlingen. 
Innkai/ingen ble godkjent og generalfarsam/ingen ble erklært lovlig salt. 

Den utsendte dagsorden med innkomne forslag ble godkjent. 

Følgende aksjonærer var tilstede: 

Leilighet: Fornavn: Etternavn: Aksjer: 
H0402-A Randi Helene/Aristides Søgnen/Kaloudis 17 
H0401-A Petter Andreas Larsen 17 
H0302-A Mario Perissutti 17 
H0202-A Sigurd Da h Iseide 17 
H0101-A Sverre Sundsdal 10 
H0102-A Kåre Agnar Syltebø 4 
H0301-B Petter Magnus Skjæveland 10 
H0201-B Bjørn Rask Thomsen 10 
H0102-B Siv Mona Aasan 10 
H0101-B Anette Margrethe Haug Kirkebøen 10 
H0201-C Yendini Yoo Cappelen 14 
H0202-C Marius Lysholm 10 
H0101-C Birgitte/Roger Lerheim/Jensen 14 
H0102-C Bettylngunn Lind 10 

Gjennom fullmakt til Betty Ingunn Lind: 
H0301-A Sissel Holm Cooper, 17 aksjer og H0302-B Jørgen Holten Jørgensen, l 0 aksjer 

Gjennom fullmakt til Kåre A. Syltebø: 
H0201-A Hans Christie Bjønness, 17 aksjer 

Gjennom fullmakt til Marius Lysholm: 
H0202-B Eirik Johan Basmo Ellingsen, l 0 aksjer 

Gjennom fullmakt til Anette Margrethe Haug Kirkebøen: 
H0301-C Ragnhild Margrethe Haug, 14 aksjerog H0302-C Ragnhild Margrethe Haug, 10 aksjer 

Alle 20 leiligheter og samtlige 248 aksjer var dermed representert på generalfarsam/ingen. 
Fullmaktene er vedlagt protokollen. 



It 

2. Valg av møteleder og referent 

Styre leder Kåre A. Syltebø ble va/gt til å lede generalforsamlingen med unntak av dagsorden 

sak 7 C) innkomme/ forslag 3 fra Sverre Sundsdal, hvor Roger Jensen ble valgl. 

Sigurd Dahl seide ble va/gt til å føre protokollen og Sverre Sundsdal til å underskrive 

protokollen sammen med møteleder og protokollfører (§9-7 (2) . 

3. Behandling av styrets årsberetning for 2022 

Styrets årsberelning for 2022 ble godkjent med skriftlige merknader både fra Sverre Sundsdal 

og fra Bjørn Rask Thomsen. Merknadene er vedlagt protokollen. 

4. Behandling av regnskapet for 2022 

• 
a) Regnskapel for 2022 ble godkjent. Uavhengig revisor.s· beretning ble tall til etterretning. 

b) Roger Jensen fremmet muntlig forslag om at det skulle innføres styrehonorar, noe som ikke 
fikk oppslutning. 
Styretsforslag om at det ikke skal gis godgjøring til styret for 2022 ble vedtatt. 

Generalfarsam/ingen tilslutte/ seg deretter også styrets begrunnelse. 

5. Salg av hageleiligheten - aksjekapitalforhøyelsc 
(Det kreves 2/3 flertall i denne saken, jf. Vedtektene §9-8 (2) b)) 

Etter muntlig forslag både fra Bjørn Rask Thomsen og Petter Skjæveland besluttet 

generalforsamlingen at forslaget om .mig av hageleiligheten skulle utset/es til en seinere 

(ehlraordinær) generalforsamling og ses i sammenheng med vindusproJjektet når nødvendig 

beslutningsgrunnlag /brei igger. 

6. Vindusprosjektet (tatt ut av den endelige dagsordcn)c 

7. Innkomne forslag fra aksjonærer (forslagsfrist 3. juni 2023) 

A) Etter forslag fra Roger Jensen bcsluttct gencralforsamlingcn å etablere valgkomitefbr 

perioden 2024-26. Valgkomiteens oppgave skal være å finne kandidater, faste kandidater og 

varakandidater til styret. Valgkomileen arbeider selvstendig på vegne av ak.~'jeeierne og 

svarer kun overfhr disse på generaljiJrsamlingen. Valgkomiteen består av lo personer som 

ikke sitter i sittende styre. Valgkomiteen velges på genera(forsamlingen. 

B) Etter forslag fra Bjørn Rask Thomsen bcsluttct gcncralforsamlingen følgendc: 
Generalfarsam/ingen ser al gjennomføring av sak 5 (s-alg av haKelei/ighet) og sak 6 

(vinduspro.\jektel) vil hii krevende håde.f<Jr ak\jonærene og styret i inneværende ar. 
Utarheidelse av en helhel.\plan.for inne og utearealet utselles derfor til etter vindu,\prosjektet 

og sa/g av hage/eilighet er avslullel. l me!lomtiden skal ikke styret u(Ji,1re større inngrep uten 

at ahjunærene hlir konsultert. 

C) Etter forslag fra Sverre Sundsdal bcsluttct gcncralforsarnlingcn a opprelle en haiekomite 

hestaende av tre hehoere. 



Roger Jensen overtok deretter motelcdelsen for behandling n,· sak 7 C) innkommet fol"$lag 3 

frn Sverre Sundsdnl. j f Sak 2. Dette er bes k revet i egen protokoll. 

Styrckdcr K:\re /\ . Syltcbo overtok deretter igjen mo1 ckdelscn. 

S.Vnlg 

Betl)' l11g111111 Lind ble migi som l. ,·m-m11C'dle111 ril styret.for crr år. 

Li1111 Schul:::e To111111elstnd ble rnlgt som J. rnromedl<!m 1il sryrt!rJhr or eir. 

So111 mlgkomirefor 202-1, 2025 vg 2026 ble Randi Sognt?n og .,\Jorio I'c 1riss11rri n ilS!'· 

So111 Hagekomite ble linn Sch11!:::e Tom111clswd. Randi Sogncn og Birgitrt' l.t-rhc·fm ,·i:(i._: r. 

Gcncrnlforsamlingcn ble erklært avslutte! og motd ble hen~!. 

S.h / j / 
~,·c1Tc Sund:-dal 
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